
 

 
 

UR.BR. 1112‐1/22 
Zagreb, 02.12.2022.  
 

ZAPISNIK  
 
s 9. sjednice Upravnog vijeća Dnevnog centra za rehabilitaciju djece i mladeži „Mali dom – 
Zagreb“, koja je održana  02. prosinca 2022. s početkom  u 12:30  sati u prostorijama Malog 
doma ‐ Zagreb. 
 
PRISUTNI ČLANOVI UPRAVNOG VIJEĆA: 

1. Sanda Vrljičak  

2. Magdalena Božić 

3. Daniela Horvat 

4. Ana Katušić 

OSTALI NAZOČNI: 

1. Tatjana Petrović Sladetić, v.d. ravnatelja 

2. Anja Jonak, zapisničar 

 
Predsjednica  Sanda  Vrljičak  otvara  9.  sjednicu  Upravnog  vijeća  Dnevnog  centra  za 
rehabilitaciju djece i mladeži “Mali dom – Zagreb” i utvrđuje da su nazočni svi članovi te se 
mogu pravovaljano donositi odluke.  
 
Predsjednica članovima UV predstavlja sljedeći Dnevni red: 
 

1. Usvajanje Zapisnika s 8. sjednice UV 
2. Izmjena i dopuna Plana nabave 
3. Odluke o nabavi – prehrana i rampa za invalidska kolica 
4. Godišnji plan i program za 2023. 
5. Rezultati Ankete i osvrt na proteklo razdoblje između dviju sjednica 
6. Razno  

 
Članice prihvaćaju online sudjelovanje članice Ane Katušić preko ZOOM platforme. 
 
Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 
Točka 1.  
Zapisnik s 8. sjednice Upravnog vijeća usvojen je jednoglasno od svih članica Upravnog vijeća. 
 
Točka 2. 
V.d.  ravnatelja Tatjana Petrović Sladetić predstavila  je  izmjene  i dopune Plana nabave koje 
uključuju Nabavu pripreme, prijevoza i dostave gotovih obroka i Nabavu i postavljanje kose 
platforme.  
Izmjene i dopune Plana nabave su jednoglasno usvojene od svih članica UV. 
 



 

 
 

Točka 3. 
V.d. ravnatelja Tatjana Petrović Sladetić iznosi podatke o Nabavi pripreme, prijevoza i dostave 
gotovih obroka i Nabavi i postavljanju kose platforme. Članice UV traže da se postupci nabave 
objave na službenoj web stranici Malog doma – Zagreb. 
Nabave su jednoglasno odobrene od svih članica UV. 
 
Točka 4. 
V.d. ravnatelja Tatjana Petrović Sladetić predstavlja radnu verziju Godišnjeg plana i programa 
za 2023. godinu. Članice UV dobile su radnu verziju u digitalnom obliku putem e‐maila koju 
će proučiti do sljedeće sjednice UV. Neke od članica UV su imale prigovor na kasno slanje 
radne verzije Godišnjeg plana i programa za 2023. godinu. 
Članica UV gđa. Horvat Daniela, predstavnica roditelja, pokrenula je pitanje o kolektivnom 
godišnjem odmoru Malog doma – Zagreb. Prva dva tjedna u mjesecu kolovozu Centar je 
zatvoren što nekim roditeljima predstavlja problem jer nemaju gdje smjestiti svoju djecu. 
Predlaže se uvođenje dežurstva u tom periodu. 
Točka 4. o donošenju Godišnjeg plana i programa nije izglasana jer je dana radna verzija na 
uvid. 
Članica Ana Katušić Sjednici UV prisustvovala je zaključno sa 4. točkom Dnevnog reda jer je 
zbog obveza morala napustiti sjednicu ranije. 
 
Točka 5. 
Pokrenuta je analiza anonimne online ankete održane na razini cijele Ustanove. Svim 
kolegama je putem e‐maila dana poveznica za Anketu kojoj je pristupilo 35 zaposlenika. 
Pokrenuto je pitanje o prijavama i odobrenjima edukacija. Članice UV traže uvid u evidenciju 
prijava na edukaciju i odobrenju tj. odbijanju istih. Također, članice UV slažu se da su 
zaposlenici dužni sami voditi brigu o tome kada će se održati njima bitne edukacije unutar 
i/ili izvan Edukacijskog centra Malog doma – Zagreb, pravovremeno u ustanovi prijavljivati 
interes za edukacije te brinuti o osobnom prijavljivanju na edukacije. 
Članice UV traže da se dopuni Godišnji plan i program rada Dnevnog centra „Mali dom – 
Zagreb“ u točki 1.4 Naobrazba i usavršavane stručnih djelatnika i to na način da se na kraju 
napisanog teksta dopiše tekst „Djelatnici su dužni sami pratiti raspis njima bitnih edukacija 
unutar i/ili izvan Edukacijskog centra Mali Dom te osobno izvršiti prijavu interesa za 
edukaciju prema dogovorenoj proceduri unutar Dnevnog centra Mali Dom.“ 
 
Spomenuto je da sustav napredovanja ne postoji, tj. da nije određen Pravilnikom o radu. 
 
Točka 6. 

‐ V.d. ravnatelja Tatjana Petrović Sladetić predstavlja strateško planiranje koje je 

započelo. Svi zaposlenici su uključeni u proces strateškog planiranja, no dvoje se 

izuzelo iz sudjelovanja. Odražene su „Fokus grupe“, a zatim slijede „Radionice“. 

‐ Pokrenuta je rasprava o opozivu Predstavnika radnika i iznesena je procedura 

glasovanja. 

‐ Na razgovor bez prisutnosti v.d. ravnatelja i zapisničara pozvana je zaposlenica I. S., 

koja je opozvana s pozicije Predstavnika radnika, te još jedna od zaposlenica M. S.. 

Obje zaposlenice su članicama UV poslale upit za razgovorom. 



 

 
 

Zaposlenice I.S. i M. S. su podnijele zahtjev prema Upravnom vijeću za sudjelovanje na sjednici. 
Prisustvovale su pod točkom razno. 
 
I.S. se kao bivša predstavnica radnika u UV htjela očitati s obzirom na njen opoziv. 
 
Objasnila je kako je uputila ostale stručne radnike Malog doma u lipnju da se obrate UV‐u i 
pitaju sve što ih brine o njenom predstavljanju radnika u UV‐u. Izjavljuje da je opoziv došao jer 
su kolege izjavili da nemaju povjerenja u nju. 
Moli UV da jasnije i detaljnije obrazloži odluku o donošenju odluke o neizboru kandidata za 
ravnatelja ustanove (koja je donesena jednoglasno s pet glasova za i nula protiv). 
Prisutni  članovi  UV‐a  izjavljuju  da  smatraju  da  je  odluka  već  dovoljno  jasno  i  detaljno 
objašnjena u zapisniku sjednice te ne vide potrebu za dodatnim pojašnjavanjem odluke. 
Izjavljuje  da  "situacija  u  Malom  domu  nije  dobra,  da  je  nakon  izbora  prišla  kolegicama 
protukandidatkinjama, A.V.P. i S.S., i da se one osjećaju psihički jako loše i pod pritiskom, da 
je  ona  sama  jako  loše,  posljedično  klevetama  koje  su  se  pojavile  u  timu  tijekom  i  nakon 
natječaja". Navodi također da "je od v.d. ravnatelja tražen sastanak tima u cilju razrješavanja 
nastale situacije, no da se on do danas nije dogodio". 
 
M.S.  izjavljuje  kako  "atmosfera  u Malom  domu  od  izbora  nije  dobra",  prepričava  kako  je 
svjedočila "uznemirujućim interakcijama među članovima tima i ozbiljnim optužbama te da 
želi samo mirno raditi i ne želi unositi nemir". Da je došla pred Upravno vijeće jer smatra "da 
tijela Malog doma  koja  bi  trebala  štititi  njeno dostojanstvo  i  prava  kao  radnika  to  ne  čine 
adekvatno". 
O  vremenu  održavanja  sljedeće  sjednice  članovi  Upravnog  vijeća  bit  će  na  vrijeme 
obaviješteni. 
 
 
Sjednica je zaključena u 14.45 sati. 
 
          Zapisnik sastavila:          Predsjednica Upravnog vijeća 
      Anja Jonak                                       Sanda Vrljičak 


